
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 23 DE
NOVEMBRE  DE 2007.

Quan són les 12:00 hores del divendres 23 de novembre de 2007, es reuneix al Saló
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària
en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Antoni Palerm Milla, per part
d’UM; Sr. Manel Romero Romero i Sr. Miquel  Bujosa Picornell , per part del PSOE;
Sr. Pere Joan Salleras Vives i Sra. Margarita I. Barceló Vives per part del PP

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  Aprovació Pressuposts de la Corporació per a l’any 2007.

El Sr. Batle dona la paraula a Pere Joan Salleras , el qual diu que donarà suport als
pressuposts  perquè  anteriorment  varen  suportar  projectes  que  ara  estan  a  aquest
pressupost  i seria incoherent no aprovar-los ara.
Manel  Romero  diu  que  ell  no  donarà  suport  als  pressuposts  perquè  creu  que  es
dupliquen partides  dels interessos del préstec de l’aparcament i de Ses Teules, que ja
estaven al pressupost de l’any 2006. Diu també que es paga menys de fems que l’any
passat i el cost ha augmentat molt. Per això pensa que es carrega a altres partides el que
costa realment el servei i que la taxa ha de ser real i pagar el cost del servei ,  que quan
es regularitzi no hi hagi un fort increment, i que no només per la gestió, si no també pel
que fa a la incineradora.

Joan Peralta vol fer constar que la duplicitat de les partides a què es refereix Manel
Romero estan argumentades i explicades en més d’una ocasió, perquè al haver partides
vinculades a obres, per exemple, que no s’ha fet res al llarg del 2006, ni adjudicació ni
aprovació de certificacions ,ni res de res, és per aquest motiu que es trasllada a l’any
2007, que és quan es durà a terme, que és una qüestió tècnica.

Manel diu que també tècnicament es podria fer d’una altra manera i no tornar-ho a posar
a l’any 2007.



El Batle diu que ja s’ha explicat amb moltes ocasions i que no es necessari repetir el
mateix. El batle vol agrair al PP el seu suport i la seva intervenció en el pressupost ,
però no ho està amb el PSOE ,ja que pensava que el  suportarien i que el que s’ha
gestionat malament durant molt de temps ,ell no ho pot solucionar en dos dies.

El Sr. Romero demana que es matitzi l’expressió “mala gestió”, al que el Batle respons
que es mala gestió en general.
Miquel Bujosa diu que el Batle tampoc fa dos dies que ha arribat, però que no fa falta
posar-se nerviosos, que es pot discutir d’una manera raonable. I tornant al tema de la
tarifa del fems , demana que es recapti el necessari per pagar el que costa.

El Batle diu que ja es va dir que farien un estudi complet del cost total del servei per a
l’any 2008, i així poder actualitzar les tarifes, per que té la sensació de que se’l vol
presionar perquè faci una pujada molt forta de la taxa, i crear-se impopularitat en el
poble.  S’ha   estat  fent  molta  feina  precisament  amb  tema  de  pressupost,
comptabilitats ,etc i ara , gràcies a això es pot saber més bé del que xerram que fa uns
anys.
Miquel Bujosa diu que si s’hagués incrementat des de fa deu anys , cada any un poc
més , ara no s’hauria de fer una pujada tan elevada. El que es podria fer seria augmentar
fins que es pagui el total del cost, de manera escalonada, durant cinc anys, per exemple.
Que el que no es pot fer és subvencionar el fems al poble.

El batle diu que li agradaria que en aquest tema tots es posaren d’acord, i s’aprovés per
unanimitat i no com els pressuposts, que no serà així.

Miquel Bujosa diu que un altre motiu de la seva abstenció és perquè aquests pressuposts
duen un retard d’un any i que es procuri que el proper sigui d’aquí uns mesos.

El batle diu que la seva previsió és presentar els de l’any 2008, en els primers mesos de
l’any i, que ojalà sempre s’hagués fet així, perquè el que s’ha fet ha estat seguir les
pautes que venien marcades des de fa molts anys.

El Sr. Toni Palerm està content de que Manel Romero estant en l’oposició, hagi après
tantes  coses,  que  si  els  hagués  sabut  abans  ,  ara  n’hi  hauria  moltes  que  estarien
arreglades.

Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de cinc (5) vots a favor, per part d’UM i PP;
i dues (2) abstencions per part del PSOE.

2.- Aprovació Plec de clàusules per a l’adjudicació de l’obra “Pavimentació dels
camins de Sa Galera i Es Cireral”.

El Batle explica que s’ha de fer una actuació molt ràpida perquè ha d’estar finalitzat el
31 de desembre de 2007, ja que la Conselleria d’Agricultura no donarà pròrrogues.
Miquel Bujosa demana si ja es sabia i s’explica que la Resolució definitiva donant la
subvenció és de data d’octubre d’enguany, i que es pensava que es donarien pròrrogues
sense  problemes,  com fan totes  les  Conselleries,  però s’ha  demanat  i  s’ha  denegat.
Molts de pobles s’han trobat amb una situació igual.



Pere Joan demana si es preveu que hi ha trams de la canonada d’aigües netes que van
cap al cireral i que no estan bé, si això s’arreglarà.
El  batle  diu  que  després  del  Cementiri  no  hi  ha  res,  perquè  no és  competència  de
l’Ajuntament.

Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de set (7) vots a favor.

 
No havent més temes a tractar, quan són les 12:35 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 23 de novembre de 2007.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


